
Protokół
z posiedzenia Komisji Budżetu i Gospodarki Komunalnej

z dnia 28 października 2010r.

W dniu 28 października 2010 r. odbyło się posiedzenie Komisji Budżetu i Gospodarki

Komunalnej. Komisja miała miejsce w salce konferencyjnej urzędu gminy. Posiedzenie

zostało zwołane na wniosek Przewodniczącego Komisji Pana Andrzeja Szulca celem

ustalenia projektu listy osób uprawnionych do zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego

z mieszkaniowego zasobu Gminy Kaźmierz. Lista tworzona jest corocznie w terminie

do 31 października.

Na początku posiedzenia komisji Przewodniczący powitał przybyłych radnych i zaproszonych

gości  (lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokółu). Następnie odczytał wnioski

wszystkich osób, które ubiegają się o mieszkanie (lista stanowi załącznik nr 2 do protokółu).

Dodał, że obecnie gmina nie posiada wolnych lokali mieszkalnych, ale lista mimo wszystko

musi być utworzona. Może się bowiem zdarzyć, że w ciągu roku ktoś opuści mieszkanie,

bądź uda się pozyskać jakiś wolny lokal.

W roku 2010r. wnioski złożyło 13 osób, w tym 3 osoby po wyznaczonym w uchwale

terminie. Radni zdecydowali jednak, że zostaną one rozpatrzone. Z pomocą pracownika

Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej omówiono szczegółowo sytuację każdego

wnioskodawcy – część osób jest bowiem objęta pomocą ośrodka.

Po burzliwych dyskusjach radni zdecydowali o odrzuceniu 2 wniosków, ponieważ nie

spełniały wymogów formalnych. Lista została utworzona wg poniższej kolejności.

1) Stołowska Justyna

2) Sworek Janina

3) Kawecki Andrzej

4) Bartkowiak Emilia

5) Celebuccy Mariusz i Julita

6) Popielarz Tomasz

7) Sujkowska Genowefa

8) Szulc Paweł

9) Pruszyńska Janina

10) Oszmałek Andrzej

11) Cichaczewski Andrzej



Rani jednogłośnie 8 głosami ,,za” przegłosowali projekt listy i podjęli decyzję

o wystosowaniu pism do wnioskodawców, celem poinformowania o decyzji komisji.

Następnie Wójt Gminy do końca grudnia musi wydać w tej sprawie stosowne zarządzenie.

W momencie pozyskania lokalu mieszkalnego, będzie ono przysługiwało pierwszej osobie

z utworzonej listy.

Na tym temacie komisja została zakończona.

Na tym protokół zakończono.

                Obradom przewodniczył:

                      Przewodniczący Komisji

              Andrzej Szulc


